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Beste inwoners van 
Ramsel, Herselt, Blauberg, 
Bergom en Varenwinkel,

Drie jaar geleden kreeg Mensen Met Mensen van u de kans 
om voor zes jaar mee te bouwen aan de toekomst van onze 
gemeente en zijn inwoners. Het zijn voor iedereen moeilijke 
jaren met de gesel van corona die steeds in andere vormen 
opduikt en ons leven moeilijk maakt. Met een grote onderlinge 
solidariteit slaan we ons hier wel doorheen.Vo
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In deze brochure laten we niet alleen onze politieke mandatarissen spreken, 
maar ook de mensen van onze beweging die zich in andere mandaten 
verdienstelijk maken en die de stille kracht achter onze beweging zijn.
We laten hen dan ook als eersten aan het woord in het volle besef dat onze 
andere leden evengoed heel verdienstelijk werk leveren achter de schermen, 
maar ervoor kiezen om in deze brochure niet “in het zonnetje” gezet te worden.

Mensen Met Mensen neemt duidelijke standpunten in, ook in grote dossiers. 
Eén van die dossiers was het project Kasteelpark de Merode dat vooral op de 
mensen van Bergom een grote impact zou hebben. 

Tot onze grote voldoening werd dit  project  door de Vlaamse Regering 
afgevoerd met de argumentatie dat er vanuit de bevolking niet genoeg 
draagvlak voor is. De Vlaamse regering heeft dus geluisterd naar onze 
bezwaren die beknopt zijn weergegeven achteraan deze brochure. 

Samen met alle mensen van Herselt, zullen wij ons de volgende drie jaar 
verder inzetten om onze gemeente nog aangenamer te maken om in te wonen.

Warme groet en leesgenot 
namens de volledige MMM-ploeg!
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-Drie jaar geleden werd ik door onze 
burgerbeweging verkozen om mee te zetelen 
in de Raad van Bestuur van het Autonoom 
Gemeentebedrijf Herselt (AGB Herselt).Ka

rla
.

Ik was een leek op dat vlak. Maar wat heb ik veel geleerd! 
Regelmatig  komen we samen om hangende dossiers te bespreken. 
Waar we de laatste jaren het meest over vergaderden was  de nieuwe tennishal. 
Het bleek niet makkelijk om altijd overeen te komen. 

Waar ik erg van geschrokken ben is de hardheid van sommigen in de Raad 
van Bestuur. Sommige mensen konden vitten op de kleinste details. 
Dit ben ik niet gewoon in mijn dagelijks leven. Maar goed, ik vind dat de 
tennishal heel mooi geworden is. De gemeente mag trots zijn. Ik geniet enorm 
van dit mandaat. Het AGB Herselt buigt zich vooral over dossiers die betrekking 
hebben op de uitbouw van De Mixx.

Karla Jennes
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-De laatste drie jaar was ik lid 
van het Bijzonder Comité voor 
de sociale dienst (OCMW). 

Heel leerrijk voor mij: ik heb er nog meer mededogen leren 
voelen voor kwetsbare mensen die in hun leven brute pech 
hebben gehad in de plaats van het beetje geluk dat zij nodig 
hadden om rechtop te blijven.M
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Er zijn nog te veel kansarmen in onze gemeente, te veel kinderen die in 
armoede of met geweld moeten opgroeien. Zij sleuren elke dag een zware 
rugzak mee vol kleine en grote problemen. 

Dat ik een bijdrage kon leveren, hoe miniem ook, om ervoor te zorgen dat ook 
die kinderen een goedgevulde brooddoos hebben, dat ook zij met de klas op 
studiereis kunnen, dat hun schoolmateriaal wordt betaald, dat zij over een 
laptop beschikken voor het noodzakelijke schoolwerk of dat zij, als elk ander 
kind ook een hobby kunnen uitoefenen en sociaal contact kunnen hebben, 
daar voel ik mij goed bij en dat maakt mij gelukkig.

Margriet Van Lommel & Jennemie Dauwen
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Wat is het Bijzonder comité?

Het Bijzonder Comité voor de sociale dienst (BCSD) neemt vooral 
beslissingen rond individuele dienstverlening en maatschappelijke integratie. 
Het gaat bijvoorbeeld over de toekenning van een leefloon, financiële 
ondersteuning voor mensen met schulden of een voorschot op de 
werkloosheidsvergoeding. Verder kan het comité het bestuur adviseren 
inzake het sociaal beleid. 

 
 

Ik heb door  mijn werk bij het Comité ontzettend veel bewondering  gekregen 
voor het personeel van het OCMW dat samen met onze voorzitter van het 
Bijzonder Comité Elke Verlinden het beste van zichzelf geeft om al die 
moeilijke dossiers op te lossen. Hun deskundigheid, hun inzet en empathie 
voor onze kansarme medemensen en hun ijzersterk engagement wil ik hierbij 
in de verf zetten. 

De volgende drie jaar geef ik de fakkel door aan Jennemie Dauwen die deze 
job zeker met veel enthousiasme ter harte zal nemen. 
Alle succes gewenst Jennemie!

-Vorig jaar werden er in Herselt vrijwilligers 
gevraagd om mee te werken aan een 
enquête van Sciensano over de invloed van 
onze leefomgeving, voeding en beweging,
op onze gezondheid. 

Het was ook de bedoeling om mensen in kwetsbare situaties en 
armoede zelf initiatieven te laten nemen rond het verbeteren van 
hun situatie.
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Van deur tot deur gaan en de enquête aanbevelen, uitleg geven en helpen bij het 
invullen: een tijdrovend en schoenen verslijtend werkje! Ik had nooit verwacht 
dat achter al die deuren zoveel hartelijkheid en behulpzaamheid zou zitten.
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Wat is het Civisano-project?

CIVISANO is een co-creatief onderzoeksproject gecoördineerd door Sciensano, 
dat de sociale ongelijkheden in de gezonde levensstijl van burgers binnen 
de gemeente wil verminderen. Samen met lokale overheden, organisaties en 
inwoners binnen de gemeente wil het haalbare en duurzame lokale initiatieven en 
beleidsacties om een gezondere levensstijl te promoten opzetten. 

Het project zet in op fysieke activiteit en gezonde voeding bij maatschappelijk 
kwetsbare groepen. Mensen uit deze groepen worden actief betrokken bij het 
project en gaan in overleg met het lokaal bestuur.

Het werden vele ontmoetingen met mensen. Ik hou het grootste respect over 
voor hun innerlijke rijkdom, veerkracht en waardigheid. Ze hebben mij een 
lesje geleerd.Solidariteit rond de beperkingen van fysieke, financiële, sociale 
en politieke aard: daar ga ik voor.

Christina Van Doorslaer
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-Zetelen in de Ouderenadviesraad
van onze gemeente.

Als 65-plussers geven zij samen met de andere leden van de 
Ouderenadviesraad op een constructieve manier en zonder 
partijpolitieke sturing, onafhankelijke adviezen rond allerhande 
dossiers aan het gemeentebestuur.
De sfeer in deze adviesraad is dan ook altijd bijzonder hartelijk.
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Wat is de Ouderenadviesraad?

De Ouderenadviesraad van Herselt adviseert het gemeentebestuur 
in alle onderwerpen die ouderen aanbelangen, zoals mobiliteit, 
openbare ruimte, gezondheid, cultuur, sport en zorg.

Daarnaast wil het gemeentebestuur de inspraak van onze oudere inwoners in het 
gemeentebeleid, via overleg en samenwerking tussen ouderenverenigingen en 
andere organisaties stimuleren.

Jacques Bourgeois & José Walschot
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-Als gewezen technisch leraar en als 
zelfstandig ondernemer van Herselt 
ben ik nooit geïnteresseerd geweest
in “de oude politiek”.W

illy
.

Enkele jaren geleden kreeg ik de kans om een niet kleur-gebonden 
burgerbeweging te ondersteunen, die er werk wil van maken om niet het 
eigen maar het maatschappelijk belang te laten doorwegen.

Momenteel geniet ik de eer in onze gemeente, voorzitter te mogen zijn van 
de Ouderenadviesraad. Die bestaat uit enorm positief ingestelde “oudere” 
mensen met frisse ideeën en tonnen levenservaring. 

Zij geven allemaal het beste van zichzelf. Het is een heel warme groep die alle 
uitdagingen die worden voorgelegd met plezier tegemoet treedt! Meedenken 
en samen werken aan de toekomst van onze gemeenschap van Herselt: daar 
gaan wij allemaal voor!

Willy Willekens
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-Volgde op 1 januari Mirielle Colson (N-VA)
op als éérste schepen.

Hoi allemaal, ik ben Kristof! Na drie jaar als raadslid en 
als fractieleider van de MMM-fractie, heb ik de eer en het 
genoegen om vanaf 1 januari mijn ervaringen te vertalen als 
nieuwe schepen. 
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Dat betekent vol enthousiasme er in vliegen op de domeinen cultuur, 
digitalisering, interne werking, evenementen en de buitenschoolse 
kinderopvang. Als kind van Bergom wil ik zo met nog meer daadkracht de 
belangen van onze Herseltse gemeenschap verdedigen door in de eerste 
plaats goed te luisteren naar wat er echt leeft bij de mensen.

Ik zet me al jaren in voor het verenigingsleven en heb gemerkt dat corona ook 
daar serieus op een vlotte werking heeft ingehakt. Hopelijk brengen de volgende 
jaren beterschap op dat vlak en hier wil ik mijn steentje zeker aan bijdragen.

Achter de schermen heb ik me de laatste jaren vooral geëngageerd tegen 
het project Kasteelpark de Merode dat zoals het in de eerste twee startnota’s 
voorlag, nauwelijks of geen enkele meerwaarde voor Bergom en zijn 
inwoners bood. 

 

Kristof Van Dingenen
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Verder trap ik graag tegen een balleke, heb wandelen als corona-hobby 
ontdekt en zit graag in de buiten en de prachtige natuur die onze gemeente te 
bieden heeft. Da’s echt een troef om trots op te zijn!

-Iedere derde zaterdag van de maand
kan je bij mij terecht in de Bibliotheek
van Herselt.

Als “DigiDokter” help ik jong en oud met vragen rond het 
gebruik van laptops, smartphones enz. 
Allemaal onder het motto “Iedereen digitaal”!
Actuele vragen momenteel: de ItsMe app en de CovidSafe app.
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Al enkele jaren ben ik actief als coach bij CoderDojo Geel en Westerlo.
Bij CoderDojo kunnen meisjes en jongens van 7 t/m 18 jaar leren programmeren. 
Dit aanbod wordt helemaal gratis verzorgd door vrijwilligers.
Het is trouwens omwille van mijn ervaring bij CoderDojo en mijn IT-gerelateerde 
studies dat ik mij inzet als vrijwilliger. Het is ook de bedoeling mijn engagement 
verder uit te breiden met lezingen, hands-on workshops en waarom niet: 
een CoderDojo Herselt?

Yannick Hendrickx
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-Voorzitter van de Gemeenteraad en 
de Raad voor Maatschappelijk Welzijn.

Onder het voorzitterschap van Milo werden heel wat 
nieuwigheden ingevoerd in de werking van de gemeente- 
en de OCMW-raad.
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Deze verhoogden de betrokkenheid van onze medeburgers op het 
gemeentebeleid in aanzienlijke mate:

Op de fysieke openbare vergaderingen van de gemeenteraad en de 
OCMW-raad werd telkens een powerpoint-presentatie gekoppeld aan de 
voorstelling van de agendapunten. Op die manier is het ook voor onze 
inwoners gemakkelijker om het verloop van de raden te kunnen volgen.

Op www.Herselt.be/gemeenteraad kan iedereen voortaan de verslagen 
terugvinden van de gemeenteraden en op een Youtube-kanaal op dezelfde 
pagina kunnen nu ook de opnames van een gemeenteraad worden bekeken.

Bovendien kunnen de gemeenteraden telkens via live-stream rechtstreeks 
gevolgd worden: www.Herselt.live.streamdesigner.eu 
Als code geef je gewoon “herselt” in. Kortom, men moet als geïnteresseerde 
burger niet langer naar de vergaderplaats gaan om de raden te kunnen volgen.

 

Iedere gemeenteraadszitting is sinds 2019 voorafgegaan door een 
spreekmoment van 19.30 tot 20u waar elke inwoner de kans krijgt om 
vragen te stellen. Burgers kunnen op dat spreekmoment vragen stellen over 
gemeentelijke aangelegenheden (geen individuele dossiers). 

De vragen moeten 5 dagen op voorhand schriftelijk (via e-mail liefst) aan de 
Voorzitter van de gemeenteraad: Milo.Anthonis@Herselt.be worden bezorgd.

Ondanks het feit dat dit spreekmoment vaak niet kon doorgaan op digitale 
vergaderingen (omwille van corona), maakten al meer dan 20 burgers er 
gebruik van.

Sociaal 
beleid
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Sociaal 
beleid

Dienstencentra
Contacttracing

Babbellijn
En meer

Schepen Elke Verlinden
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De kapel van Varenwinkel: 
Nu onder meer ook een 
lokaal dienstencentrum.

De vergunning voor de organisatie van een lokaal 
dienstencentrum in de kapel van Varenwinkel is goedgekeurd. 
De afbraak van de kapel vond plaats in februari, de verdere 
bouwwerken starten vanaf maart. 

Deze werken liepen vertraging op, omdat voor de bouw van 
een lokaal dienstencentrum subsidies werden aangevraagd. 
Zonder toekenning van die subsidies konden deze werken niet 
starten. Het OCMW kreeg de goedkeuring op 26 oktober 2021.
Wij krijgen een subsidie van zo maar eventjes 546.744,61euro! 

Van zodra het lokaal dienstencentrum klaar is, zal dit een ontmoetingsplaats 
zijn voor mensen die samen een vorming of een ontspannende activiteit 
willen volgen. Daarnaast willen we vanuit het OCMW in het lokaal 
dienstencentrum ook warme maaltijden aanbieden. Zo kunnen mensen 
samen bij een goede babbel genieten van een eenvoudige maaltijd. 
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Elke Verlinden op de werf van het dienstencentrum  
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Het zusterhuis In Bergom als een antennepunt 
van het lokaal dienstencentrum.

Ook daar zullen activiteiten worden georganiseerd. Hoe het antennepunt van 
Bergom er uit zal zien vind je terug op de website van de gemeente.
Door de oprichting van het lokaal dienstencentrum willen we de mensen 
dichter bij elkaar brengen. Eenzaamheid is immers één van de grote 
problemen van onze tijd. In tijden van corona kwam dit nog meer tot uiting.

3D Schets van het antennepunt

 Hogedreef 5, het zusterhuis van Bergom
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We waren er tijdens corona.

Het OCMW speelde een actieve rol bij de “contact tracing” 
van mensen die corona kregen. Een maatschappelijk werker 
van het OCMW belde zieke mensen op om te horen hoe het 
met hen ging en of er extra ondersteuning nodig was. 

Zo hielden we als lokaal bestuur een vinger aan de pols. 
Mensen met een zorgvraag kregen zo snel mogelijk hulp.

Onze jongeren kregen in 2020 en 2021 digitaal onderwijs 
voorgeschoteld. Niet elk gezin heeft een pc in huis. 
Daarom gebruikte het OCMW een deel van de covid-subsidies 
ter bestrijding van armoede voor de aankoop van pc’s.C
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De corona-pandemie heeft een enorme impact gehad op het leven van iedereen. 
Het OCMW nam verschillende initiatieven. In het voorjaar van 2020 startte het 
OCMW met het opbellen van onze oudste inwoners. 
Heel wat mensen kregen geen bezoek meer, eenzaamheid kwam nog sterker 
naar boven.

De babbellijn is een succes!
Een vrijwilliger aan het woord:

Omdat in het voorjaar van 2020 veel oudere inwoners geïsoleerd 
raakten door de corona-maatregel is “De Babbellijn’ ontstaan.

De thuiszorgdiensten mochten niet meer naar de mensen thuis 
gaan. Bezoekjes van de kinderen of kleinkinderen vielen weg. 
De huishoudhulpen zijn beginnen rondbellen om te zien of er 
ergens nood aan was.
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Alle 75-plussers in Herselt werden opgebeld om te kijken hoe het met hen ging.
Het wel en wee van ouderen ligt me nauw aan het hart.
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De klusjesdienst staat weer paraat!

Het vorig gemeentebestuur schafte de klusjesdienst af. 
Toch bleven de noden bij zorgbehoevende mensen hoog. 
Daarom werd de klusjesdienst terug opgericht.

Sinds kort ondersteunt de klusjesdienst zorgbehoevende 
ouderen en kwetsbare personen bij kleine klusjes, gaande van 
een kraan vervangen tot klein onderhoud van de tuin.
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Ik had hartverwarmende gesprekken, gezellige babbels, levensverhalen 
trokken aan mijn ogen voorbij…

Mijn eerste vragen waren altijd:

“Lukt het allemaal nog een beetje?

“Lukt het met boodschappen, 
  geraken jullie in het vaccinatiecentrum?” 

Niet elk gesprek verloopt even vlot, er komen ook problemen aan het licht. 
Soms kan ik helpen met raad, en altijd kan ik doorverwijzen naar één van de 
diensten van het OCMW moest daar nood aan zijn. Er wordt hard gewerkt 
daar op het OCMW, dat kan ik u verzekeren.

Verder ook nog:

ßHet Hoplr-platform werd in Herselt geïntroduceerd.

Hoplr is een digitaal platform met als doel je buren beter te leren kennen. 
Het lokale bestuur van Herselt wil de inwoners van Herselt en de 
verschillende deeldorpen dichter bij elkaar brengen en meer inzetten op een 
buurtgerichte aanpak: buurtfeesten, socio-culturele initiatieven, participatie, 
sensibilisering rond wegenwerken...

p15. p16.



Openbare
Vandaar dat we Hoplr in Herselt introduceerden want dit digitale platform 
past perfect in deze visie. Meer info hierover kan je vinden op de website van 
de gemeente Herselt.

ßKwam er een eerstelijnspsycholoog in het OCMW.

ßDe dossiers die ter bespreking kwamen op het 
Bijzonder Comité werden geanonimiseerd.

Hierdoor kan de beoordeling van de hulpvraag van mensen objectiever gebeuren.

ßWerd de “Gele Doos” verspreid over de oudere 
inwoners van onze gemeente.

De gele doos is een herkenbare gele bewaardoos. In deze gele doos stop je 
(medische) gegevens die nuttig zijn voor hulpdiensten in een noodsituatie of 
bij een verdwijning. De gele doos wordt bewaard in de koelkast omdat dit een 
gemakkelijke vindplaats is.

Door de meegeleverde sticker op de binnenkant van de voordeur te kleven, 
weten hulpverleners dat er een gele doos in de koelkast zit. Politie, brandweer en 
andere hulpverleners hebben dan onmiddellijk een overzicht van uw medische 
toestand, waardoor ze veel sneller kunnen handelen en levens kunnen redden.

ßWerkt het OCMW mee aan het vermissingsprotocol   
voor mensen met  dementie.

ßWerd de Seniorenraad omgevormd tot een   
Ouderenadviesraad die advies kan geven aan het      
gemeentebestuur.

ßWerden al drie jaar op rij kerstpakketten gegeven aan 
onze meest kwetsbare inwoners.
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Een greep uit enkele verwezelijkingen.

Raf slaagde erin om in nauwe samenwerking met onze 
uitvoeringsdiensten, het snoeien van de hagen langs de 
gewestwegen veel efficiënter en periodieker te laten verlopen.

Dat zullen onze inwoners al wel hebben opgemerkt de voorbije 
maanden. Via een “snoeitrein” kunnen nu 3,4km hagen per 
dag worden aangepakt.

Een speciale machine werd aangekocht 
om het onderhoud van onze onverharde 
wegen te optimaliseren.

Op dit ogenblik worden die met een frequentie van 2 keer per 
jaar aangepakt, met de nieuwe machine zal dat 4 keer per 
jaar gebeuren. Uiteindelijk zal een jaarlijkse kostenbesparing 
kunnen worden gerealiseerd van ongeveer 35 000 EUR.

Het budget voor het onderhoud van onze gemeentewegen 
werd aanzienlijk verhoogd. Het gaat over een bijkomende 
inhaalbeweging van 500 000 EUR. 

Het mag hier nog eens worden aangestipt dat onze gemeente 
die een relatief grote oppervlakte heeft in vergelijking met het 
aantal inwoners op haar grondgebied, zo maar eventjes 180km 
(!) gemeentewegen moet onderhouden.
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De proefopstelling van infiltratiegrachten aan “Beemdeke” werd voltooid.

Binnen afzienbare tijd zal de veiligheid aan al onze gemeentelijke 
oversteekplaatsen gevoelig worden verbeterd door het aanbrengen van een 
oplichtende markering. Veiligheid voor alles!
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Het masterplan kerkhoven 
werd goedgekeurd:

De bedoeling is een diepgaande hertekening van onze 
Herseltse kerkhoven.

In de helft van 2022 zullen heel wat fiets- en voetpaden in onze 
gemeente worden hersteld.
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De verdere stand van zaken over grote openbare werken, zoals de fietspaden 
langs de Aarschotsesteenweg en de Dieperstraat kan u volgen via onder 
meer in “Herselt leeft” en de andere media van het gemeentebestuur.

De wegen-herstellende machine in kwestie
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Een belangrijk dossier voor de 
mensen van Bergom: 
GRUP* Kasteelpark de Merode.

*GRUP staat voor Gewestelijk Ruimtelijk UitvoeringsPlan.

Onze beweging nam van in het begin een duidelijk standpunt 
in wat het GRUP Kasteelpark de Merode betreft. 
Het dossier werd grondig bestudeerd. Met als gevolg 
verwierpen wij unaniem de voorliggende plannen.

In een notendop waren onze bezwaren de volgende:
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ßDit uitvoeringsplan kasteelpark de Merode streeft vooral naar het 
behartigen van de commerciële belangen van één burger en/of zijn 
vennootschappen waarbij bestaande gewestplannen, natuurwaarden en 
waarden op het vlak van ruimtelijke ordening worden opzijgeschoven.

ßVan een ernstig betrekken van de mensen van Bergom in de voorliggende 
plannen was geen sprake. 
Het is ook typerend en symptomatisch in die zin, dat op het online 
infomoment van 15 juni 2021 werd gesteld dat er geen sprake was van een 
“televoting” met betrekking tot dit project. De plannen zouden hoe dan 
ook doorgang vinden. Is het in die zin toeval dat het afsluiten van deze 
“consultatieronde” in het midden van de zomervakantie viel?

ßWaar in de eerste startnota (met bijhorend charmeoffensief georganiseerd 
ter hoogte van het dorpsplein in Bergom), nog de indruk werd gewekt dat 
deeldorp Bergom mee de vruchten zou kunnen plukken van de opwaardering 
en het toegankelijk maken van het gebied rond het Kasteel de Merode, was 
nu geen enkele belofte of garantie meer ingebouwd dat de mensen van 
Bergom mee in dit verhaal werden betrokken. 

ßHet opvoeren van de Kaaibeekhoeve als een toeristisch alternatief was 
totaal onrealistisch: de ontsluiting van de Kaaibeekhoeve op zich is al een 
reuzegroot probleem, om het hier maar bij te houden.

Ten
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ßHet is totaal onbegrijpelijk dat het handboek van het Vlaams agentschap 
onroerend erfgoed “Verankeren van erfgoed in ruimtelijk beleid” in de context 
van dit GRUP niet als een leidraad én een code van goede praktijk werd gebruikt.

Als dat wél het geval zou zijn geweest, zou consequent zijn gestreefd naar 
scenario’s waarbij men in de onmiddellijke omgeving van het kasteel naar een 
duurzame instandhouding en ontwikkeling ervan zou zijn gegaan.

ßDit megaproject staat totaal niet in verhouding tot de draagkracht van het 
kwetsbaar gebied waarin men het wil ontwikkelen.

ßTenslotte en niet in het minst: de huidige Vlaamse regelgeving ruimtelijke 
ordening wordt door de Vlaamse burger meer en meer als een verstikkend 
keurslijf ervaren waarin vaak alle logica en gezond verstand zoek is. 

In die zin is het ongetwijfeld moordend voor het vertrouwen van de burger 
in zijn Vlaamse overheid dat hij moet toezien hoe een individu “met relaties” 
zonder enig probleem fundamentele rechtsregels en toetsingskaders kan 
neutraliseren terwijl de gewone burger ter verantwoording wordt geroepen 
voor zaken die velen als pietluttigheden ervaren. 
In die zin stelt dit dossier de geloofwaardigheid van de Vlaamse overheid 
bijzonder zwaar op de proef. 

Het gemotiveerd bezwaar.

Vandaar dat de algemene vergadering van Mensen Met Mensen deze startnota 
twee in het kader van GRUP Kasteelpark de Merode op 10 juli 2021 unaniem 
afkeurde.

Het gemotiveerd bezwaar vanuit Mensen Met Mensen werd op 20 juli 
vervolgens verzonden naar zowel de gemeentelijke administratie als naar de 
bevoegde Vlaamse overheid.

Tenslotte: raadslid Kristof Van Dingenen (éérste schepen in Herselt vanaf 
januari 2022) gaf in zijn individueel bezwaarschrift zijn persoonlijke mening 
over dit project.
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Tot onze grote voldoening werden de plannen ondertussen door de Vlaamse 
regering afgevoerd.

De link naar het besluit in kwestie vindt u op het Facebookplatform van 
Mensen Met Mensen.

Mensen Met Mensen heeft van in het begin onze inwoners op het hart gedrukt 
dat hun stem wél telt en ook telde in het kader van de consultatieronde omtrent 
dit dossier (zie op onze website!).

Die stelling is dus ondertussen door de Vlaamse overheid bevestigd.

Voor meer info: www.Mensen-Met-Mensen.be
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ßDe huidige bestuurscoalitie op een groter 
democratisch draagvlak werkt dan het vorige bestuur?

De fractieleider van CD&V+2230 maar blijft maar herhalen in de media en op 
de gemeenteraad dat zijn partij onrecht is aangedaan door het feit dat zij niet 
meer aan de macht is.

In 2012 haalde CD&V 41,6% van de stemmen bij de gemeenteraadsverkiezingen 
en was hiermee gedurende 6 jaar aan de macht zonder ook maar één poging te 
ondernemen om een groter democratisch draagvlak te besturen.

De waarheid is dat Mensen Met Mensen en N-VA bij de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2018 samen 48,3% van de stemmen 
haalden, dus een pak meer dan CD&V in 2012.

ßMensen Met Mensen als partij zonder partijpolitieke 
kleur geen enkele subsidie van hogerhand geniet?

Al onze acties worden door onze eigen mensen gedragen via afdrachten van 
onze politieke mandatarissen, de organisatie van evenementen (helemaal niet 
meer aan de orde sinds corona uiteraard) en het enthousiast engagement van 
onze leden.

ßU bestuursdocumenten kan opvragen 
(in het kader van openbaarheid van bestuur) 
via de Algemeen Directeur van de gemeente?

In heel deze context van bestuurlijke openheid, mag dit nog 
eens vermeld worden.

Mail gewoon naar Tina.Vervloessem@Herselt.be
Er zijn weinig uitzonderingen op dit belangrijk recht waarop 
iedere inwoner van Herselt beroep kan doen.

W
is

t u
 d

at
.
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Contact:
www.Mensen-Met-Mensen.be
info@Mensen-Met-Mensen.be
Facebook: MensenMetMensen

Voorzitter MMM: Milo.Anthonis@telenet.be
VU: Milo Anthonis

Het getuigt van een merkwaardig instelling zich “gepasseerd” te voelen als 
die twee partijen een coalitie gaan vormen die een groter draagvlak had bij 
onze inwoners dan CD&V in 2012.

Bovendien bevoordeelt het kiessysteem “Imperiali” de grootste partijen op 
een zeer onrechtvaardige manier.

In 2018 behaalde CD&V 37,7% van de stemmen en haalde 10 zetels van de 23!

Conclusie: de stem van een Hesseleir die voor een kleine(re) 
partij stemt is door de manier waarop onze wetgever de zetels bij 
gemeenteraadsverkiezingen toekent, minder waard dan de stem van een 
Hesseleir die voor de grootste partij stemt!
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Voorwoord

Aan het woord

Sociaal beleid

Openbare werken

Kasteelpark de Merode

Wist u dat?

p1.

p3. Karla - AGB  p4. Margriet - Bijzonder Comité
p5. Christina - Civisano-project  p7. Jacques & José 

p8. Willy - Ouderenadviesraad  p9 Kristof - Eérste schepen
p10. Yannick - DiggiDokter  p11. Milo - Gemeenteraad

p13. Dienstencentra  p15. Contactracing & Babbellijn
p16-17. En meer - Klusjesdienst - Hoplr - OCMW
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p22-24. GRUP - Besluit
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